
 

 

 

Protokoll från styrelsemöte den 8 maj 2025 

Närvarande: Anders Jarl, Peter Fasth, Emil Nyquist, Conny Larsson, Sarkan Gazrawi,  

                  Lars Ericson, Sören Persson och Lars Tegvall (adj.) 

Plats: Rosendala 

1. Mötet öppnandes. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Till justeringsmän valdes Conny Larsson och Anders Jarl. 

4. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

5. Ekonomi. Likvida medel uppgår till 2.525 tkr. Emil föreslog att till nästa styrelsemöte 

skall ett förslag tas fram som beskriver JSS riktlinjer för upphandling avseende 

beloppsgränser, dubbla offerter, granskningsrutin etc. Ansvarig Emil. 

6. Peter fick i uppdrag att kontakta Media för marknadsföring av ny tankstation. 

7. Framkommit att en medlem på eget initiativ tecknat avtal med Ica Kvantum i Huskvarna 

för JSS räkning. Peter ringer Ica och följer upp vad avtalet innebär. 

8. I år blev det inget organiserat Valborgsfirande i Sjöbo. Sjöbosektionen är ansvarig att 

anordna detta årliga firande enligt deras verksamhetsplan. Anders pratar med Mats 

Berglund i frågan. 

9. Beslutade att renovera det mest nödvändiga på mastbryggan på Rosendala i avvaktan 

på kommunens renovering av pirarmen. Efter kommunens renovering av pirarmen 

kommer en mera omfattande renovering av bryggan att ske.  

10. Beslutade att JSS inte skall anordna några Event för exempel företag mot betalning. 

Finns intresse från företag, organisationer eller skolor avseende seglingsporten så kan 

JSS anordna ”Prova på seglingar”. Ett styrdokument skall tas fram till nästa styrelsemöte 

som beskriver JSS riktlinjer för anordnade av externa aktiviteter. Ansvariga är Sören och 

Emil. 

11. Beslutade att Emil och Sarkan genomför återrapportering till bidragsgivare i 

förekommande fall. 

12. Sören följer upp avseende SBU förtjänsttecken som kan användas för att 

uppmärksamma medlemmar som gjort och gör stora insatser för JSS.  

13. Beslutade att utse Lars till kontaktperson till Ungdomssektionen.  

14. Vem som blir ansvarig för JSS GDPR-frågor tas upp på kommande styrelsemöte. 

Ansvarig Anders. 

15. Beslutade att anslå 20 tkr till Utbildningssektionen. 

16. Beslutade att renovera plattformen på bockkranen. Budgetpris 20 tkr. Ansvarig Sören.  

17. Kontaktansvariga informerade om aktuella och kommande aktiviteter inom sektionerna.  

18. Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 4 juni 17:45 på Sjöbo. 

 

 

Vid protokollet                                                Justeras: 

 

Lars Ericson                                                     Anders Jarl                 Conny Larsson 


